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Generalforsamling. 
I henhold til foreningens vedtægter, indkaldes til ordinær generalforsamling 

 

torsdag d. 7. april 2011 kl. 19.00 

i Østervangshallens cafeteria, 

Overgårdsvej 5, Hadsten. 

 
Præsentation af grundejerforeningens hjemmeside. 
For de medlemmer af grundejerforeningen, der ønsker at få præsenteret foreningens 
hjemmeside, vil denne præsentation ske kl. 18.45. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Fremlæggelse af regnskab. 

4. Indkomne forslag. 

a. Evt. frasalg af matrikel nr. 7dm (det lille grønne areal ud mod 

Ringvejen/Vesterskovvej). 

5. Valg af bestyrelse/revisorer. På valg er Astrid Bacher, Jacob Rosenkvist-Kejser og 

Inger Kjærgaard. (Førstnævnte modtager ikke genvalg). 

6. Evt.  

 

Forslag skal være bestyrelsen i hænde senest onsdag d. 30. marts 2011. 

 

HUSK  FEJEDAG. 

Årets fejedag bliver lørdag d. 16. april kl. 10.00 

Vi mødes på det grønne område mellem Plutovej og Uranusvej. 

I bedes have fejet ude for egen parcel forinden. 

Vel mødt  

Bestyrelsen 

 

 

 



 

 

Ad 1 
Lars Brandstrup foreslået og valgt. 
 
 
Ad 2 
Ejnar kom ind på bl.a. reparation af vejene, flytbare bomme og fastelavnsfesten. 
 
Foreningens nye hjemmeside fik ros med på vejen. Hjemmesiden tænkes benyttet til info fra 
bestyrelsen. Alle medlemmer blev opfordret til også at kunne komme med indlæg. 
Einar tager ny kontakt til kommunen for udbedring af hullerne i asfalten ved indfaldsvejene. 
 
(Beretningen findes i grundejerforeningens mappe.) Beretningen vedtaget. 
 
 
Ad 3 
Henrik roste bl.a. medlemmerne for rettidig indbetaling af kontingent. (Regnskabet findes i 
grundejerforeningens mappe.) Regnskabet vedtaget. 
 
 
Ad 4 

a) Der var flertal for at afhænde området.  
Bestyrelsen blev opfordret til at undersøge muligheden for at udleje grunden for at 
spare omkostninger i forbindelse med et evt. salg. 
Bestyrelsen skal udarbejde konkret forslag og derefter indkalde til ekstraordinær 
generalforsamling – såfremt beboerne i nummer 9 er interesserede i at overtage 
grunden under de betingelser, der findes frem til. 
 

b) Der var flertal for fældning af træerne.  
Flemming Mortensen tilbød at skære træerne ned med hjælp fra bl.a. Finn Knudsen.  
Arbejdet skal gøres på fejedagen d. 16. april. Flere ytrede ønske om at ville hjælpe 
med fældning, opskæring og oprydning. Bestyrelsen lejer en container til fejedagen til 
affald, mens ’træinteresserede’ selv sørger for opskæring og hjemtransport af træet. 
Arbejdet begyndes kl. 8.30 
 

c) Det blev vedtaget , der skulle bestilles en professionel vejfejning i løbet af foråret. 
 
Ad 5 
Lisbeth Møller Larsen, Uranusvej 6 blev nyvalgt i bestyrelsen. Jacob Rosenkvist-Kejser og 
Inger Kjærgaard blev genvalgt. 
Henning Kjær blev genvalgt som revisor. 
 
Ad 6 
Hvis der er tid og energi til det ,blev der opfordret til, at man på fejedagen klippede buskene 
ved legepladsen ned, så de kan vokse pænt op igen. 
 
 
 
 
 
 
 
 


